



PVC 围油栅

PVC 围油栅是一种简单、经济、有效的围油栏，广泛用于海港、河流、湖泊、池塘、油水分离池等场合。

PVC 围油栅特点

- ◆ 采用鲜艳橘黄色 PVC 涂覆高强度织物、耐油、耐海水腐蚀，抗紫外线辐射，独特外形的固体浮子，使之更便于储存，栏体上、中、下部各有受力结构，强度更有保证，固体浮子之间设有弹性撑杆，使围油栅保持挺直，保证有效吃水深度。
- ◆ PVC 围油栅布放、回收非常简单。围油栅可配备液压驱动卷绕架或吊挂贮存架。





PVC OIL FENCE BOOM

PVC OIL FENCE BOOM is a simple, economic and effective oil containment boom, which is widely used in seaports, rivers, lakes, ponds, oil-water separation tanks and other occasions.

FEATURES OF PVC OIL FENCE BOOM

- ◆ The oil fence boom is made of high strength fabric coated with bright orange PVC, which has the characteristics of oil resistance, seawater corrosion resistance and UV radiation resistance. The solid float in the unique shape makes it easier to store. There is a force-withstanding element each in the upper and lower parts of the boom body to ensure the strength. Elastic supporting bar is set between the solid floats to keep the oil fence straight and ensure the effective draft.
- ◆ The deployment and retrieval of the PVC oil fence boom is very simple. The oil fence boom can be equipped with hydraulic drive reel frame or hanging storage rack.

技术参数: TECHNICAL PARAMETER

| 型号 Model 项目 Parameter | SWL600 | SWL 800 | SWL 1000 | SWL 1100 |
|---|-----------------------------------|---------|----------|----------|
| 总高度 (mm) Overall Height | 600 | 800 | 1000 | 1100 |
| 干舷 (mm) Freeboard | 200 | 300 | 350 | 400 |
| 吃水 (mm) Draft | 350 | 500 | 600 | 700 |
| 标准节长 (m) Length per Section | 10, 20 | | | |
| 抗拉强力 (KN) Max. Working Tensile Strength | 20 | 25 | 30 | 35 |
| 最大抗波高(m) Max. Resistance to Wave Height | 0.2 | 0.3 | 0.4 | 0.5 |
| 最大抗风速(m/s) Max. Resistance to Wind Speed | 0.2 | 0.3 | 0.4 | 0.5 |
| 最大抗流速(Kn) Max. Resistance to Current Speed | 0.2 | 0.3 | 0.4 | 0.5 |
| 配重 Ballast | 配重块或配重链 Block or Ballast Chain | | | |

注: 产品不断改进, 若发生变化, 恕不另行通知, 以供需双方确认数据为准。

Note: The technical parameter is subject to change without notice due to modification to the product and shall be confirmed by the manufacture and the customer.